
Onderwijswerkgroep
Verslag
29-10-2018

12:30 @ 200S 01.05

Aanwezig: Ruben Van Laer, Lena Dooms, Jasper Dekoninck, Bram Schaefer, Jan Stevens, Eva Punter,
Wout Croux, Ward Janssens, Eva Punter, Aiko Blanckaert, Raf Sablon, Anouar Kouraich, Kristof Dekimpe,
Michaël Liefsoens (Voorzitter) en Heleen Dausy (verslag).

Verontschuldigd: Thibault Deneus, Lauren De Bruyn, Aram Khachaturyan en Marnik De Bont.

1 Goedkeuring agenda

Wordt goedgekeurd.

2 Goedkeuring verslag 23/09 en 15/10

Verslagen worden goedgekeurd (met de toevoeging dat Marnik ook vorige keer verslag nam).

3 Mededelingen

OWG krijgt een aparte wiki en schrijfrechten op de docuwiki.

4 Verkiezingen

Michaël licht de verkiezingsprocedure toe.

4.1 Waarnemer POC-fysica: Eva Punter

Eva licht haar motivatie toe en gaat naar buiten. De vragen worden opgesteld.

1) Wat is de POC en wie zit die voor?

2) Je bent een bachelorstudent, maar er wordt ook veel over de master besproken. Hoe zie je je plaats in
die discussies?

3) Ben je ook van plan om als waarnemer naar OOR en/of Stura te komen?

4) Het is de bedoeling om statistiek in de algemene bachelor te krijgen, maar dat is vrij moeilijk. Heb jij
er misschien ideeën over?

5) Wat vind je ervan dat studenten minor sterrenkunde en informatica volgend jaar Intro to GR in hun
minor krijgen en dus geen keuze meer kunnen maken voor hun keuzevakken in de derde fase?
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6) Stel je bent op de nacht van de POC en je komt Margriet Van Bael tegen. Je hebt iets te veel cava
gedronken, maar hebt een op zich best mooie inhoudelijke discussie. Plots zegt Margriet iets dat als
dom beschouwd kan worden en je spauwt haar spontaan onder. Je verwerkt dit en wordt de volgende
dag wakker met een gigantische kater. Wat doe je?

Eva komt terug naar binnen en beantwoord haar vragen en gaat naar buiten. De discussie wordt geopend.
Zij wordt verkozen met

• Voor: 11

• Tegen: 0

• Onthouding: 0

5 Evaluatie Education Brunch

Er zijn 105 vragenlijsten ingevuld, bij de eerste bachelor informatica en bij tweede en derde bachelor wiskunde
waren er wel wat weinig. Dit zou opgelost kunnen worden door beter af te stemmen op de uurroosters. Volgend
jaar zouden er ook beter vragenlijsten zijn voor het schakelprogramma en toegepaste informatica.
Er waren ongeveer 120 pannenkoeken (en ze waren lekker). Dat is wat minder dan inbegroot, maar het was
zeker voldoende. Voor de begroting: de subsidies zijn in orde met Stura, maar Wina moet nog geld terug
geven.
Voor de prijs die gewonnen kan worden moeten we meer reclame maken. Nu weten veel mensen niet eens
dat ze een prijs kunnen winnen. Dit jaar heeft Cielke gewonnen, ze heeft haar prijs al gekregen. We zijn wel
vergeten om een foto te nemen.
De shiften moeten beter ingevuld worden, nu viel er extra veel werk op Lena en Ruben. De kookshiften zijn
uitgelopen, dus daar moet volgend jaar op gelet worden. Ook dank je aan Lise om langer te blijven. We
moeten volgende keer misschien ook een EHBO-doos voorzien voor de kookshiften (bless Aram).
Het is belangrijk om veel met eerstejaars (en ook anderen natuurlijk) te babbelen en hen niet gewoon een
formulier in handen te duwen. Zo gaat het doel van ’kennismaking met je studentenvertegenwoordigers’ een
beetje verloren. De pannenkoekenshifters zouden kunnen checken of de mensen die vragenlijsten invulden
ook echt weten waarover die ging.
Er kan nog meer promo gemaakt worden. Het is natuurlijk al een drukke periode, maar de promo zou nog
veel inhoudelijker kunnen zijn. (Idee: een prof kan in het midden van zijn slides plots reclame voor het
evenement tonen.)
Dikke dank u aan Lena en Ruben.

6 Stemrecht voor waarnemers

Als je gewoon naar OWG (een open vergadering) komt maar niet verkozen bent, ben je ook een waarnemer.
Ruben vraagt of er een onderscheid is tussen verkozen en niet-verkozen waarnemers. Het antwoord is ja, de
discussie hier gaat enkel over verkozen waarnemers.
Aiko vindt het dubbel: enerzijds wilt hij iedereen wel stemrecht geven, maar anderzijds vindt hij het wat
moeilijk. Als je elke waarnemer stemrecht geeft, geef je richtingen met meer waarnemers meer gewicht. Een
idee is om zoals op OOR te stemmen per richting (en verkozen waarnemers mogen dan via een volmacht
een stem overnemen van een POC-lid dat niet aanwezig kan zijn). Er is discussie over of die volmacht
automatisch gegeven wordt of expliciet gegeven moet worden op voorhand. Voor nu wordt beslist om de
volmacht automatisch te geven. Mensen die in een raad of werkgroep zetelen die niet de POC is, hebben
gewoon hun eigen stem die niet overgedragen kan worden aan waarnemers. We nemen deze regeling tijdelijk
aan totdat de werkgroep HR hier naar kijkt.

7 Updaten huisreglement OWG

Er wordt een werkgroep opgericht bestaande uit Bram, Ruben (verantwoordelijke), Ward, Wout, Anouar,
Robin en Michaël. Aiko stelt voor om iemand uit IKZ (interne kwaliteit zorg) te betrekken. Raf zal hier
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werk van maken. De werkgroep laat weten aan OWG wanneer ze samen komen en geeft geregeld updates.
De werkgroep werkt een voorstel uit, dat daarna teruggebracht wordt naar OWG. Daarbij wordt ook naar de
statuten gekeken. Als het wordt gefinaliseerd en goedgekeurd op OWG, gaat het daarna naar de Wina AV.

8 Varia

• Aiko: Is er van de hervorming van Stura iets gezegd op de AV?

• Anouar: Is er een facebookgroep met heel OWG? (Ja, en hij zit er in.)

• Raf: Ik was te laat, want ik ben mijn fietssleutel kwijt. Dus als iemand mijn fietssleutel ziet...

• Kristof: Met de mensen van de departementsraad hebben we beslist dat ik ga zetelen in het departe-
mentbestuur. Het is wel vreemd dat dit niet moet passeren op OWG, misschien moeten we hier eens
naar kijken.

• Michaël: Welkom aan Eva en aan alle verkozenen van vorige OWG. Veel succes aan de HR-werkgroep
en ik hoop op snelle resultaten, hint hint.

• Lena: Speciale functies van mensen moeten toegevoegd worden op de Wina-wiki (bijvoorbeeld voorzit-
ter, activiteitenverantwoordelijke enzoverder).
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